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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Stanu technicznego ulicy Rzeczańskiej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

Na osiedlu Stare Żegrze przy ulicy Rzeczańskiej deweloper prowadzi budowę trzech budynków 

mieszkaniowych. Każdego dnia na teren budowy dojeżdża ciężki sprzęt korzystając z drogi miejskiej 

(ul. Rzeczańska). W chwili obecnej ulica ta w skutek prowadzonej budowy jest w bardzo złym stanie 

wymagającym remontu nawierzchni. W związku z tym proszę o informację, czy deweloper został 

zobowiązany do przywrócenia stanu technicznego ulicy Rzeczańskiej po zakończeniu prac 

budowlanych (prace mają zakończyć się w tym roku według harmonogramu dewelopera). Jeżeli nie 

to, czy ZDM przeprowadzi naprawę nawierzchni ulicy Rzeczańskiej po zakończeniu przez dewelopera 

budowy? 

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


